
Mondelinge vragen raadsvergadering 29-02-2024  
   
Agendapunt/onderwerp Fractie Antwoord  
De VVD fractie heeft van diverse betrokken bij her centrumplan de afgelopen week zorgen gehoord die 
aanleiding zijn om vragen te stellen aan het college. 

1  De raad heeft eerder het budget vastgesteld. De betrokkenen hebben 
het beeld dat dit budget onvoldoende is en daarmee dat het 
centrumplan mogelijk opnieuw ter discussie gesteld kan worden. 

Kan de wethouder bevestigen dat het centrumplan conform het 
eerdere raadsbesluit kan worden uitgevoerd en er dus geen nieuw 
raadsbesluit nodig is? 

 

VVD 
 

2 Onlangs is een kapvergunning aangevraagd voor bomen op t Kampje. 
Het beeld bij de betrokkenen is dat vanuit Spijkers met koppen alle 
bomen zouden blijven staan. Klopt dat beeld? Zo ja, waarom worden 
die bomen nu dan alsnog gekapt? 

VVD   

  


